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Inleiding 

In de raad van 16 november 2017 is het Programma Duurzaamheid vastgesteld. In dit programma 

zijn o.a. doelen vastgesteld m.b.t. te verwachten wateroverlast en het opvangen van periodes van 

hitte en grote droogte door klimaatverandering (punt 5.3 van dit programma). In de raad van 11 juli 

2019 lag het raadsvoorstel Parkeren Medemblik voor met hierin een opsomming van kaders. Wij 

misten hierbij de uitwerking van de kaders die vastgesteld zijn bij het programma duurzaamheid, 

met name kaders m.b.t. wateroverlast, droogte en hitte. Het gaat tenslotte o.a. om de aanleg van 

parkeerterreinen, waarbij deze problematiek een grote rol kan spelen.  

 

1.  Hoe worden de kaders van het Programma Duurzaamheid betrokken en uitgewerkt bij 

lopende en toekomstige gemeentelijke (ver)bouw- en infrastructurele projecten?  

Graag zo concreet mogelijk geformuleerd. 

 

antwoord  In het programma duurzaamheid legde de raad per pijler doelstellingen vast voor ons 

beleid. Deze gebruiken we nu als basis voor onze eigen projecten.  

Zo werken we de doelstellingen uit in kaderstellende notities, bijvoorbeeld voor 

nieuwbouwprojecten en of woningbouwprojecten. De kaderstellende notities stelt de 

raad vast. De kaders uit de notitie vormen de basis voor de verdere uitwerking van de 

projecten, bijvoorbeeld in een Programma van Eisen (PvE) bij nieuwbouwprojecten. Het 

nieuwe zwembad en of het dorpshuis Abbekerk vormen hier mooie voorbeelden voor.  

In de ontwerpfase, later in de uitvoeringsfase, controleren we telkens of aan de eisen 

van het PvE wordt voldaan. 

 

 



 

 

2.  Welke rol gaat dit Programma Duurzaamheid spelen bij de vergunningverlening van 

private bouwprojecten? In hoeverre heeft de gemeente er invloed op dat de kaders van 

dit programma meegenomen worden? 

 

antwoord  Het Programma Duurzaamheid heeft twee aspecten die voorkomen bij private 

bouwprojecten. Het betreft het aardgasloos bouwen enerzijds en het opvangen en 

vasthouden van regenwater anderzijds. Dit is beide al vertaald in landelijke wetgeving, 

zoals bijvoorbeeld de energieprestaties (EPC) van nieuwe woningen. Bij de 

vergunningverlening van private bouwprojecten toetsten we of aan deze wetgeving is 

voldaan. 

 

3.  Kunt u toezeggen dat het Programma Duurzaamheid een vast, integraal onderdeel gaat 

worden bij de kaderstelling en uitwerking van toekomstige gemeentelijke  

(ver)bouwprojecten en vergunningverlening van private projecten?  

Zo nee, waarom niet? 

 

antwoord  De raad gaat over de kaderstelling van deze toekomstige projecten. 

 

4.  Bij de vaststelling van het Programma Duurzaamheid zijn met amendementen twee 

extra thema’s vastgesteld. Het thema “ecologie” en het thema “mobiliteit”.  

Ook deze thema’s zagen wij niet als duidelijk vast te stellen kaders terug bij het 

raadsvoorstel parkeren.                                                                                                                                                            

Hoe wordt bij de verdere uitwerking van de parkeerplannen in Medemblik de hierboven 

genoemde thema’s, met name het thema “duurzame mobiliteit “, vormgegeven? 

 

antwoord  Bij de benodigde aanpassingen van bestemmingsplannen voeren we ecologisch 

onderzoek uit. De resultaten van dit onderzoek nemen we mee in het ontwerp van  

terreinen. Daarnaast streven we naar een zoveel mogelijk klimaatadaptieve inrichting, 

en dragen we bij aan het behoud van de biodiversiteit.  

 

Op gebied van mobiliteit kent het programma duurzaamheid als doelstelling om ‘In 2028 

te komen tot emissieloos openbaar vervoer in onze gemeente’. Dit doel heeft geen 

raakvlak met de inrichting van de verschillende parkeerterreinen. Wel stelde de raad op 

11 juli 2019 de motie ‘Opwekking zonne-energie op buitendijkse parkeerterreinen’ vast. 

Voortvloeiende uit deze opdracht onderzoeken wij de mogelijkheden tot het plaatsen 

van zonnepanelen in combinatie met het opladen van elektrische auto’s. 

 

5.  En (zie ook vraag 3), worden de thema’s ecologie en mobiliteit ook een vast integraal 

onderdeel bij de kaderstelling en uitwerking van gemeentelijke en, indien mogelijk, bij 

private projecten ? 

 

antwoord  Ook hier gaat de raad over. 



 

 

 

6.  In het Programma Duurzaamheid staan diverse doelen genoemd. Wat is de stand van 

zaken m.b.t. het bereiken van deze doelen en hoe wordt het bereiken van deze doelen 

gemonitord? 

 

antwoord  Het programma vertalen we jaarlijks in concrete activiteiten in de 

Programmabegroting. Eventuele bijstellingen hiervan verwerken we in de tussentijdse 

rapportage. In de Programmarekening leggen we vervolgens verantwoording af. 

 

 


